
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 4-2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-03-06 § 37 – 50

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Janne Flodin, Tomas Cassanelli, Maria Carlsbogård, Kalle Engström
Gäst punkt 47: Johan Holmberg. Politiker Kungälvs Kommun 

Ansvarig

§ 37 Öppnande

§ 38 Dagordning

§ 39 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 40 Kansli info Janne skickar loggor till Robert så fort som möjligt. Janne

§ 41 Ekonomi Styrelsen gick igenom ett budgetförslag för 2017.

Styrelsen beslutade att skaffa ett konto för förenings-swish.

Styrelsen satte upp som mål att i slutet på 2017 försöka återbetala 
de två lån föreningen har till 2 privatpersoner.

§ 42 Sponsring

§ 43 Fotboll

§ 44 Innebandy

§ 45 Gymnastik

§ 46 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

§ 47 Övriga frågor Johan Holmberg, representant för den politiska majoriteten i 
Kungälvs Kommun var inbjuden till mötet med anledning av 
översyn av kommunens aktivitetsbidrag, taxor samt driftbidrag:
Johan H. berättade om kommunens vilja att försöka göra bidragen 
mer rättvisa. En fråga som har varit aktiv ända sedan 1985 utan att 
man kommit till skott. För att konsekvenserna skall bli så små som 

Janne



möjligt så har man skjutit till mer pengar, istället för att en förening
kan få 30% av sökt driftbidrag så skall en förening kunna få 60%. 
Man har börjat med taxor, avgifter samt aktivitetsstödet och nu 
fortsatt med driftsbidrag. Enighet mellan partierna kring denna 
fråga. Tydliga sociala mål med bidragen. Kommunen frågade flera 
föreningar kring vilka anläggningsbehov de hade och fick svar på 
anläggningar för sammanlagt 1 miljard kr. Vid taxeförändringarna 
så fick några föreningar höjda taxor men de flesta föreningar fick 
sänkta taxor. Målsättning med sänkta taxor för ungdomsverksamhet
och höjda för seniorverksamhet. Föreningar med större 
arrangemang får göra ett separat avtal med kommunen kring en 
självkostnadsavgift för att hyra lokaler och ev. personal. 
Tydlig uppmaning från Johan att föreningen skall undersöka vilka 
för och nackdelar det skulle bli för föreningen om kommunen 
sköter planerna. Styrelsen påpekade de stora skillnader i 
kommunalt stöd (53 kr respektive 14 kr per aktivitet) som finns 
mellan föreningar som hyr anläggning av kommunen jämfört med 
föreningar som äger sina egna anläggningar. Styrelsen pekade 
också på svårigheten att investera i anläggningen samt riktlinjerna 
för vad man kan söka driftbidrag för är orättvisa. Styrelsen får 
fortsätta arbetet med att försöka påverka och förändra hur Kungälvs
kommun hanterar föreningens bidrag.

§ 48 Planering Inför årsmötet, Annons i KP, nyhet på hemsidan, fika

Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
Styrelsemöte den 3/4, 8/5, 12/6, 14/8, 4/9, 2/10, 6/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 2/12 11:00-15:00
Årsmöte torsdag 16/3 19:00
Idrottens dag 26/8
Höstmöte torsdag 16/11 19:00
Vårens arbetsdag lördag den 8/4
Höstens arbetsdag lördag den 16/9

Janne

§ 49 Nästa möte Nästa möte, extra,  söndag 12/3 klockan 18:00.
För fika ansvarar: Kalle.
Årsmöte 16/3 kl 19:00 Romevi

§ 50 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Karl-Erik Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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